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PROTOKÓŁ NRVII/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 15 kwietnia 2011 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 15 
kwietnia 2011 roku w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 
Miście nad Pilicą i trwała od godz. 1000 do godz. 1245. 

 
 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 
obecności /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 
sali obrad obecnych było - 10 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 
 
W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Barbara Gąsiorowska 
2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 
3. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Iwona Kieszek 
4. Radca prawny UMiG     mec. Marian Seweryn 
5. Dyrektor ZDZ w Nowym Mieście    p. Andrzej Pietrzyk 
6. Radny Powiatu Grójeckiego    p. Krzysztof Fiks 
7. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do protokołu. 
12. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 
 

PKT 1 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił o zgłoszenie 
kandydata na sekretarza obrad. Radny p. Jacek Bors zgłosił kandydaturę 
radnego p. Mirosława Borsa, który wyraził zgodę. Więcej kandydatur nie 
zgłoszono. W głosowaniu za 10 na stan obecnych 10, przeciw 0, wstrzymał się 
0. Sekretarzem obrad został radny p. Mirosław Bors. 
 
 

PKT 2 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że każdy 
z radnych otrzymał w ustawowym terminie porządek obrad zapytał, czy są 
wnioski, czy uwagi do proponowanego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej wniósł w pkt Podjęcie uchwał w sprawie dwie 
uchwały: 
- uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie 
działek nr 214, 215, 216 i 217 położonych w miejscowości Sacin w Gminie 
Nowe Miasto nad Pilicą na obszarze oznaczonym na załączniku graficznym nr 1 
symbolami od A do D. 
- zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wola Pobiedzińska.  
Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie nad porządkiem 
obrad. W głosowaniu za 10 radnych na stan obecnych przyjęto porządek obrad 
w następującym brzmieniu: 
1. Wybór sekretarza obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesjiRady. 
4. Informacja Dyrektora ZDZ w Nowym Mieście nad Pilicą. 
5. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 
międzysesyjny. 
7.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiany w budżecie miasta i gminy na 2011 rok, 
b) przystąpienia do projektu ,,Szansa na lepsze zarządzanie. Program 
podnoszenia jakości funkcjonowania jednostek samorzadu terytorialnego w 
Powiecie Grójeckim,, 
c) o zmianie uchwały nr LII/316/2010 w sprawie ustalenia stawek w podatku od 
nieruchomości na 2011 rok, 
d) zmiany w uchwale nr V/23/2011 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą z dnia 28 stycznia 2011 w sprawie upoważnienia w sprawie Burmistrza do 
sprzedazy nieruchomości będących własnością komunalną, 
e) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennegona terenie 
działek nr 214, 215, 216 i 217 położonych w miejscowości Sacin w Gminie 
Nowe Miasto nad Pilicą na obszarze oznaczonym na załączniku graficznym nr 1 
symbolami od Ado D, 
f) w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wola Pobiedzińska. 
9. Interpelacje i zapytania. 
10. Wolne wnioski. 
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PKT 3 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 
protokół z ostatniej sesji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu w Biurze 
Rady i zapytał czy są uwagi lub zastrzeżenia do protokołu z ostatniej sesji Rady. 
Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu. W głosowaniu za 8 radnych, 2 wstrzymały się, 0 przeciw. Protokół 
z poprzedniej sesji został przyjęty. 
 
 

PKT 4 
 
Dyrektor ZDZ w Nowym Mieście nad Pilicą p. Andrzej Pietrzyk dokonał 
prezentacji szkoły. Poinformował, że Centrum Kształcenia Zawodowego 
posiada wieloletnie doświadczenie w prowadzeniu działalności edukacyjnej. 
Poziom kształcenia w szkołach, jak i na seminariach i kursach zawodowych 
osiąga się dzięki wykwalifikowanej kadrze nauczającej i nowoczesnej 
kompleksowo wyposażonej bazie dydaktycznej. Działalność edukacyjna 
prowadzona jest zgodnie z obowiązującymi przepisami prawnymi. Jednostki 
szkoleniowe i szkoły, są wpisane do ewidencji Kuratoriów Oświaty i jednostek 
samorządu terytorialnego.  
Pani Burmistrz podziękowała dyrektorowi za dobrą współpracę między gminą a 
szkołą. Nadmieniła, iż Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej brał udział 
dwa razy w projekcie i wykorzystywał środki unijne na szkolenie osób 
bezrobotnych. Dzięki dobrej współpracy szkolenie było przeprowadzone na 
wysokim poziomie.  
 
 

PKT 5 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Budżetowej Rady Miejskiej p. Ignacy 
Król poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się jedno posiedzenie 
w dniu 12 kwietnia 2011 roku na którym zajmowano się następującymi 
sprawami: 

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 
2. Ocena realizacji ściągalności podatków gminnych za 2010 rok. 

Umorzenia podatkowe ich wpływ na realizację budżetu. 
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

 
Członkowie Komisji Gospodarczo – Budżetowej zapoznali się z następującymi 
projektami uchwał: 
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- zmiany w budżecie miasta i gminy na 2011 rok przedstawiła p. Ewa Bator – 
Skarbnik Miasta i Gminy. Planowane dochody budżetu miasta i gminy na 2011 
rok zwiększa się o kwotę 312 851zł., planowane wydatki budżetu miasta i 
gminy na 2011 rok zmniejsza się o kwotę 345 149zł. Po zmianach plan 
dochodów wynosi 20 730 584zł. , natomiast plan wydatków wynosi 21 869 245 
zł. Plan wydatków majątkowych zmniejsza się o kwotę 430 000 zł. W związku z 
tym zmniejsza się deficyt budżetu o kwotę 658 000 zł i wynosi 1 138 661 zł. 
Członkowie Komisji powyższy projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie 4 – 
za. 
 
- Pani Burmistrz –Miasta i Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: 
przystąpienia do projektu „Szansa na lepsze zarządzanie. Program podnoszenia 
jakości funkcjonowania jednostek samorządu terytorialnego w Powiecie 
Grójeckim”. Członkowie Komisji powyższy projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie 4 – za. 
 
- Pani Burmistrz –Miasta i Gminy przedstawiła projekt uchwały o zmianie 
uchwały nr LII/316/2010 w sprawie ustalenia stawek w podatku od 
nieruchomości na 2011 rok. Członkowie Komisji powyższy projekt 
zaopiniowali pozytywnie 4 – za. 
 
- Pani Burmistrz Miasta i Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany w uchwale nr V/23/2011 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z 
dnia 28 stycznia 2011 r. w sprawie upoważnienia Burmistrza do sprzedaży 
nieruchomości będących własnością komunalną. Członkowie Komisji powyższy 
projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie 4 – za. 
 
- Pani Burmistrz – Miasta i Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie 
działek nr 214, 215, 216 i 217 położonych w miejscowości Sacin w Gminie 
Nowe Miasto nad Pilicą na obszarze oznaczonym na załączniku graficznym nr 1 
symbolami od A do D. Członkowie Komisji powyższy projekt uchwały 
zaopiniowali pozytywnie 4 – za. 
Umorzenia podatków przedstawiła p. Teodozja Grudzień. Poinformowała, że w 
2010 roku do Urzędu Miasta i Gminy wpłynęło 39 podań o umorzenia podatków 
w tym pozytywnie rozpatrzono 34 podania, 3 podania bez rozpatrzenia, 1 
podanie odmownie, odnośnie odsetek wpłynęło 1 podanie. Łącznie umorzono 
podatki od nieruchomości w kwocie 488 076,00 zł. Łączne zobowiązania 
pieniężne wynoszą 6 958,40 zł. Podatek od środków transportowych wynosi 
4 736,00 zł. Ogółem umorzenia w roku 2010 były na kwotę 499 770,40 zł. O 
odroczenie rozłożenia podatku na raty wpłynęło 14 podań. W pierwszym 
półroczu wpłynęło 6 podań, kolejne podania wpłynęły w drugim półroczu do 
grudnia.  
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Pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady Miejskiej poinformował 
Komisję o wpłynięciu Sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym 
Mieście nad Pilicą z wykonania budżetu za 2010 rok, zapoznał Komisję z 
pismem od Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska 
oraz z pismem Posterunku Policji w Nowym Mieście nad Pilicą w załączeniu z 
listem intencyjnym.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Jan Olszak poinformował, że w 
okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie w dniu 08 kwietnia 
2011 roku na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 
2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

 
Członkowie Komisji zapoznali się z następującymi projektami uchwał: 
 
- zmiany w budżecie miasta i gminy na 2011 rok przedstawiła p. Ewa Bator – 
Skarbnik Miasta i Gminy. Planowane dochody budżetu miasta i gminy na 2011 
rok zwiększa się o kwotę 312 851 zł, planowane wydatki budżetu miasta i 
gminy na 2011 rok zmniejsza się o kwotę 345 149 zł. Po zmianach plan 
dochodów wynosi 20 730 584 zł. , natomiast plan wydatków wynosi 21 869 245 
zł. Plan wydatków majątkowych zmniejsza się o kwotę 430 000 zł. W związku z 
tym zmniejsza się deficyt budżetu o kwotę 658 000 zł i wynosi 1 138 661 zł. 
Członkowie Komisji powyższy projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie5 – za. 
 
- Pan Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany w uchwale nr V/23/2011 Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą z dnia 28 stycznia 2011 r. w sprawie upoważnienia 
Burmistrza do sprzedaży nieruchomości będących własnością komunalną. 
Członkowie Komisji powyższy projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie 5 – 
za. 
 
- Pani Teodozja Grudzień – pracownik Urzędu Miasta i Gminy przedstawiła 
projekt uchwały o zmianie uchwały nr LII/316/2010 w sprawie ustalenia stawek 
w podatku od nieruchomości na 2011 rok. Członkowie Komisji powyższy 
projekt zaopiniowali pozytywnie 5 – za. 
 
- Pani Iwona Kieszek – Sekretarz Miasta i Gminy przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie: przystąpienia do projektu „Szansa na lepsze zarządzanie. Program 
podnoszenia jakości funkcjonowania jednostek samorządu terytorialnego w 
Powiecie Grójeckim”. Członkowie Komisji powyższy projekt uchwały 
zaopiniowali pozytywnie 5 – za. 
Pan Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował 
Komisję o wpłynięciu Sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym 
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Mieście nad Pilicą z wykonania budżetu za 2010 rok. Komisja zapoznała się z 
pismem od Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. 
Komisja skorzystała z konsultacji mecenasa p. Mariana Seweryna Urzędu 
Miasta i Gminy. W opinii mecenasa sprawa przedstawiona w piśmie nie jest 
skargą w rozumieniu Kodeksu Postępowania Administracyjnego.  
 
Przewodniczący Komisji Oświatowo-Społecznej p. Stanisław Motyl 
poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie 
w dniu 07 kwietnia 2011 roku na którym zajmowano się następującymi 
sprawami: 

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 
2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Pan Stanisław Motyl-przewodniczący Komisji Oświatowo-Społecznej 
poinformował, że jednym z tematów posiedzenia Opiniowanie projektów 
uchwał przygotowanych na sesję Rady był taki sam jak na Komisji Rewizyjnej 
więc nie będzie przedstawiał , dodał tylko, że członkowie komisji zapoznali się 
z projektami uchwał.  
Pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady Miejskiej poinformował 
Komisję o wpłynięciu Sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym 
Mieście nad Pilicą z wykonania budżetu za 2010 rok oraz zapoznał Komisję z 
pismem od Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska 
Komisja przyjęła następujące wnioski: 

1. W porządku posiedzeń Komisji należy umieszczać punkt w którym 
będzie analiza stopnia realizacji wcześniej zgłoszonych wniosków. 

2. Zaproszenia przedstawiciela Policji na sesje Rady. 

 

PKT 6 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła informację za 
okres międzysesyjny tj. od 18.03.2011 roku do 15.04.2011 roku. 

1. Pani Burmistrz poinformowała, że w dniu 24 marca 2011 r. w strażnicy 
nowomiejskiej OSP odbyło się spotkanie osób zainteresowanych 
utworzeniem w naszej gminie Klubu Seniora. Przybyło blisko 30 osób. 
Panie i Panowie wymienili się oczekiwaniami i swoimi propozycjami 
odnośnie działalności klubu. W planach są wycieczki, spotkania z 
ciekawymi ludźmi, wspólna wymiana informacji i porad, rozrywka, ale 
przede wszystkim ogromna potrzeba zwyczajnej rozmowy i spotkania się 
z innymi ludźmi.  
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2. W dniu 25 marca 2011 roku odbyło się szkolenie dla pracowników UMiG 
z zakresu instrukcji kancelaryjnej i archiwizacji dokumentów wg nowego 
Rozporządzenia prowadzone przez dyr. Archiwum Pana Kazimierza 
Jaroszka. 

3. Pani Burmistrz poinformowała, że w marcu br. rozpoczęła się 
przebudowa drogi wojewódzkiej nr 707 na terenie naszej gminy. Z 
inicjatywy władz gminy Nowe Miasto nad Pilicą, Mazowiecki Zarząd 
Dróg Wojewódzkich w Warszawie, jako zarządca drogi nr 707, w 
styczniu 2011 r. ogłosił przetarg nieograniczony na remont i przebudowę 
tej drogi. W lutym 2011 r. przetarg został rozstrzygnięty. Przebudowę 
drogi wykona firma: Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych 
„CEZET BIS” ze Starachowic. W ramach tej inwestycji już została 
wykonana nawierzchnia bitumiczna na odcinku długości 2.090 m.  
Całkowita wartość zadania to blisko 1.300.000 zł brutto.  

4. Pani Burmistrz poinformowała, że w dniu 29 marca 2011 r. w Publicznej 
Szkole Podstawowej im. Bł. F. Siedliskiej w Żdżarach, 30 marca 2011 
roku w Publicznej Szkole Podstawowej im. Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego w Nowym Mieście nad Pilicą, 31.03.2011 roku w 
Publicznym Gimnazjum odbyły się Konferencje podsumowujące Projekt 
współfinansowany z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Był to Priorytet IX - Rozwój 
wykształcenia i kompetencji w regionach. Działanie 9.1. - 
Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług 
edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty oraz Poddziałanie 9.1.2. 
- Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym 
dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic w jakości usług 
edukacyjnych.  

5. Pani Burmistrz poinformowała, że w dniu 30 marca zakończono remont 
dachu budynku komunalnego przy ulicy Tomaszowskiej. Koszt około 
15 000 zł. 

6.  Pani Burmistrz poinformowała, że w dniu 05 kwietnia 2011 roku 
podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Robót Drogowo Mostowych 
„CEZET BIS” Sp. z o. o., Starachowice na przebudowę drogi we wsi 
Pobiedna za kwotę 155 776,15 zł brutto. 

7. W dniu 07 kwietnia 2011 roku podpisano umowy z Przedsiębiorstwem 
Robót Drogowo Mostowych „CEZET BIS” Sp. z o. o. na :przebudowę 
drogi gminnej we wsi Wierzchy za kwotę 162 949,24 zł brutto, oraz na 
przebudowę drogi gminnej we wsi Zalesie za kwotę 210 641,55 zł brutto. 

8. Pani Burmistrz poinformowała, że w dniu 10 kwietnia 2011 r. w Kościele 
Parafialnym p.w. Opieki Matki Bożej Bolesnej w Nowym Mieście nad  
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Pilicą, z inicjatywy ks. proboszcza Jana Widery oraz władz 
samorządowych, odbyły się uroczystości związane z pierwszą rocznicą 
tragedii pod Smoleńskiem. Po uroczystej mszy św., przed kościołem 
parafialnym, odbył się apel, podczas którego odczytano nazwiska osób, 
które zginęły w tym tragicznym wydarzeniu, złożono kwiaty i zapalono 
znicze – 96 sztuk upamiętniających 96 ofiar tej tragedii. Dziękujemy 
księżom, Radnym Rady Miejskiej, pocztom sztandarowym, strażakom 
OSP Nowe Miasto nad Pilicą, Gostomia i Żdżary, orkiestrze na czele z 
kapelmistrzem Panem Stanisławem Mulikiem oraz wszystkim 
mieszkańcom za udział w tych uroczystościach.  

9. W dniu 14 kwietnia 2011 zostały złożone wnioski o dofinansowanie 
remontów w szkołach. 

10. Pani Burmistrz poinformowała, że w dniu 11 kwietnia zostały złożone 
wnioski o dofinansowanie sprzętu dla jednostek OSP. 

11.  Pani Burmistrz poinformowała, że w dniu 11 kwietnia odbyła rozmowy z 
dyrektorem MZDW odnośnie wykonywanych i projektowanych 
inwestycji na terenie naszej gminy m.in. Budowa chodnika przy drodze 
707, oraz budowa drogi łączącej drogę 728 z 707. 

12. Pani Burmistrz poinformowała, że w dniu 11 kwietnia wykonano 
modernizację oświetlenia ulicznego koszt 20 000 zł   

13. Pani Burmistrz poinformowała, że na terenie naszej gminy rozpoczęliśmy 
uprzątać teren po zimie, rozpoczęła prace równiarka w najbliższym czasie 
będziemy dowozić grys.  

14. Pani Burmistrz przedstawiła artykuł zawierający informacje na kim 
spoczywa obowiązek oraz koszty utrzymania w należytym stanie rowów 
melioracyjnych. 

 

PKT 7 
Pan przewodniczący Rady Miejskiej – Zbigniew Kacprzyk poinformował, że w 
okresie międzysesyjnym uczestniczył z panią Burmistrz w szkołach w których 
odbyły się Konferencje podsumowujące Projekt współfinansowany z 
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki.  
Przewodniczący podziękował za uczestnictwo w uroczystej mszy świętej w 
Kościele p.w. Opieki Matki Bożej Bolesnej w Nowym Mieście nad Pilicą, 
księżom, Radnym Rady Miejskiej, pocztom sztandarowym, strażakom OSP 
Nowe Miasto nad Pilicą Gostomia, Żdżary, orkiestrze oraz wszystkim 
mieszkańcom. 
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Pan przewodniczący Rady Miejskiej – Zbigniew Kacprzyk poinformował, że do 
Biura Rady Miejskiej wpłynęły pisma: 
- Pismo od Ordynariusza Łowickiego bp. Andrzeja Franciszka Dziuby 
dotyczące zaproszenia na pierwszą diecezjalną pielgrzymkę samorządowców 
Diecezji Łowickiej.  
- Pismo od Powiatowego Zarządu Dróg Powiatowych w Grójcu dotyczące 
odpowiedzi na Pismo z dnia 08.03.2011 r. w sprawie dwóch progów 
zwalniających.  
- Pismo od Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie 
dotyczące zmiany organizacji ruchu na drogach wojewódzkich 728 w 
miejscowości Nowe Miasto nad Pilicą.  
- Pismo z Urzędu Skarbowego w Grójcu dotyczące oświadczeń majątkowych 
składanych przez radnych. 
- Pismo od Komendy Powiatowej w Grójcu dotyczące bezpańskich psów. 
- Pismo od pana Stanisława Karczewskiego - Senatora RP z dnia 14.04.2011 r. - 
- Pismo Posterunku Policji w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 06.04.2011 r. w 
załączeniu list intencyjny.  
- Pismo od Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska z 
dnia 21.03.2011 r. dotyczące sporu między p. Małgorzatą Dziuba a Haliną i 
Zygmuntem małż. Bińkowskich.  
Wymienione pisma są do wglądu w Biurze Rady. 
Pan Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do 
Biura Rady wpłynęła jedna interpelacja od pana Stanisława Orzeszka – Radnego 
Rady Miejskiej. Zapytał czy istnieje potrzeba odczytania interpelacji. Radny 
Stanisław Orzeszek stwierdził, że nie ma potrzeby. 
- Do Biura Rady wpłynęło dnia 31.03.2011 r. wraz z załącznikiem - 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą z 
wykonania budżetu za 2010 rok. 
- Do Biura Rady wpłynęło dnia 29.03.2011 r. Sprawozdanie z realizacji 
,,Programu współpracy gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego’’ za rok 2010. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że dla pana Stanisława 
Orzeszka – Radnego Rady Miejskiej zostało przesłane Pismo i przesłana 
odpowiedź na złożoną interpelację. 
Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał art.2, art. 3 ust. 1 pkt 1 ustawy z 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej. 
 

PKT 8a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok. Poprosił 
skarbnika Miasta i Gminy o zreferowanie projektu uchwały. Skarbnik Miasta i 
Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że planowane dochody budżetu miasta i 
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gminy na 2011 rok zwiększa się o kwotę 312 851 zł., planowane wydatki 
budżetu miasta i gminy na 2011 rok zmniejsza się o kwotę 345 149 zł. Po 
zmianach plan dochodów wynosi 20 730 584 zł. , natomiast plan wydatków 
wynosi 21 869 245 zł. Plan wydatków majątkowych zmniejsza się o kwotę 
430 000 zł. W związku z tym zmniejsza się deficyt budżetu o kwotę 658 000zł. i 
wynosi 1 138 661 zł. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad 
w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 11, wstrzymało się – 0, przeciw – 
0. Uchwalono uchwałę Nr VII/36/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 
stanowi /załącznik nr 3/ do niniejszego protokołu. 
 

PKT 8b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do projektu ,,Szansa na lepsze zarządzanie. 
Program podnoszenia jakości funkcjonowania jednostek samorządu 
terytorialnego w Powiecie Grójeckim”. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za -11, wstrzymało się 
– 0, przeciw – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/37/2011 w przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 4/do niniejszego protokołu.  
 

PKT 8c 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały o zmianie uchwały nr LII/316/2010 w sprawie ustalenia stawek w 
podatku od nieruchomości na 2011 rok. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za -11, wstrzymało się 
– 0, przeciw – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/38/2011 w przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 5/do niniejszego protokołu. 
 

PKT 8d 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie nr V/23/2011 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 
z dnia 28 stycznia 2011 r. w sprawie upoważnienia Burmistrza do sprzedaży 
nieruchomości będących własnością komunalną. Pytań nie stwierdzono, 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za -11, 
wstrzymało się – 0, przeciw – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/39/2011 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 6/ do niniejszego 
protokołu. 
 

PKT 8e 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego na terenie działek nr 214, 215, 216 i 217 położonych w 
miejscowości Sacin w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą na obszarze oznaczonym 
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na załączniku graficznym nr 1 symbolami od A do D. Pytań nie stwierdzono, 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za -11, 
wstrzymało się – 0, przeciw – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/40/2011 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 7/ do niniejszego 
protokołu.  
 

PKT 8f 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie: zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wola 
Pobiedzińska. Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 
głosowaniu za -11, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. Uchwalono uchwałę Nr 
VII/41/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 8/ do 
niniejszego protokołu.  
 

PKT 9 
Radny Tomasz Pietrucha złożył zapytanie na ręce Przewodniczącego Rady 
Miejskiej p. Zbigniewa Kacprzyka.  
Pan Zbigniew Kacprzyk poinformował, że każdy radny ma możliwość dostępu 
do protokołu, nie terminowe przekazanie protokołu może mieć wyłącznie 
przyczynę techniczną. Radni, którzy są mocno zainteresowani protokołami, 
powinni bardziej podejść do konstruktywnych działań na rzecz naszej gminy. 
 

PKT 10 
Przewodniczący Rady Osiedla p. Marek Lewecki wypowiedział się w sprawie 
bezpańskich psów.  
Radny Tadeusz Jędryka zwrócił się z prośbą do pani Burmistrz o wycięcie 
drzewa na ulicy Tomaszowskiej w przekonaniu radnego drzewo zasłania tablicę 
informacyjną.  
Przewodnicząca Rady Osiedla p. Helena Pardej zwróciła się z prośbą, żeby 
przez osiedle przy ulicy Ogrodowej nie jeździły autobusy szkolne dopóki 
jezdnia nie będzie naprawiona.  
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady sesji. Szczegółowy przebieg 
obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i stanowi integralną część 
protokołu.  
 
 
Protokołowała       Przewodniczył 
 
Marzena Białas 


